



ARPIN

DEPUIS 1826

**LISTE DE PRIX PUBLIC HT
RETAIL PRICE LIST**

VAT FREE · EX-WORKS

2018

Q MIROIR DE VOYAGENON *ELECTRIC FREE STANDING MIRRORS*

BAGGY 7cm Ø - double face / double sided



FINISH	REFERENCE	7X	9X
Nickel	BAG07-2-NI	60 €	64 €
Doré / Gold	BAG07-2-GO	64 €	66 €

PENDULETTE 8cm Ø 4X > double face / double sided 7X / 9X > uniface / single sided



FINISH	REFERENCE	4X	7X	9X
Nickel	PEN08-1-NI	75 €	63 €	65 €
Doré / Gold	PEN08-1-GO	77 €	67 €	69 €

BAGGY 8cm Ø - simple face / single sided



FINISH	REFERENCE	4X	7X	9X
Nickel	BAG08-1-NI	50 €	52 €	55 €
Gold	BAG08-1-GO	52 €	53 €	56 €

FIDJI 12cm Ø / 15cm Ø / 18cm Ø - simple face / single sided



FINISH	REFERENCE	7X	9X
Nickel	FID12-1-NI	98 €	102 €
Gold	FID12-1-GO	101 €	104 €
Nickel	FID15-1-NI	103 €	118 €
Gold	FID15-1-GO	109 €	118 €
Nickel	FID18-1-NI	114 €	119 €
Gold	FID18-1-GO	118 €	124 €

MARQUISE 15cm Ø / 18cm Ø - double face / double sided



FINISH	REFERENCE	7X	9X
Nickel	MAR15-2-NI	142 €	163 €
Gold	MAR15-2-GO	151 €	169 €
Nickel	MAR18-2-NI	152 €	-
Doré / Gold	MAR18-2-GO	162 €	-

WEEK-END 15cm Ø / 18cm Ø - double face / double sided



FINISH	REFERENCE	7X	8X	9X
Nickel	WEE15-2-NI	107 €		109 €
Gold	WEE15-2-GO	108 €		111 €
Nickel	WEE18-2-NI		114 €	
Gold	WEE18-2-GO		123 €	

 MIROIR À POSER LUMINEUX / *LIGHTED FREE STANDING MIRRORS*

SOLEIL SUR CHEVALET 18cm Ø - On easel



FINISH	REFERENCE	7X	9X
Nickel	SOL18-1CE-NI	134 €	151 €
Doré / Gold	SOL18-1CE-GO	140 €	160 €

SOLEIL SUR PIED 18cm Ø - Free standing mirror



FINISH	REFERENCE	7X	9X
Chrome	SOL18-1TPCE-CH	286 €	313 €
Gold	SOL18-1TPCE-GO	314 €	331 €

 MIROIR RÉVERSIBLE NON-ÉCLAIRANT À FIXATION MURALE / *REVERSIBLE NON-ELECTRIC WALL MOUNTED MIRROR*

ÉLYSÉE 18cm Ø



FINISH	REFERENCE	7X	9X
Chrome	ELY18-2BD-CH	457 €	483 €
Gold	ELY18-2BD-GO	487 €	502 €

ÉLYSÉE 23cm Ø

FINISH	REFERENCE	4X	7X
Chrome	ELY23-2BD-CH	521 €	527 €
Gold	ELY23-2BD-GO	538 €	552 €

 MIROIR RÉVERSIBLE NON-ÉCLAIRANT À POSER / *REVERSIBLE NON-ELECTRIC FREE STANDING MIRROR*

PASSY 18cm Ø



FINISH	REFERENCE	7X	9X
Chrome	PAS18-2TP-CH	314 €	329 €
Gold	PAS18-2TP-GO	332 €	350 €

PASSY 23cm Ø

FINISH	REFERENCE	4X	7X
Chrome	PAS23-2TP-CH	359 €	377 €
Gold	PAS23-2TP-GO	374 €	392 €

CONDITIONS GÉNÉRALES DE VENTE / GENERAL SALES CONDITIONS

1 NOS CONDITIONS GÉNÉRALES DE VENTE

Le fait de passer une commande implique l'acceptation de nos conditions générales de vente.

2 IMPORTANT

Un « Accusé de Réception de Commande » est créé par Miroir BROT reprenant tous les éléments de la commande client. Nous demandons à notre clientèle d'accorder une attention toute particulière à la vérification de ce document avant de nous le retourner signé, précédé de la mention « BON POUR ACCORD et de son tampon commercial. Il n'est pas accepté de retour de marchandise et les informations contenues dans l'accusé de Réception de Commande font foi pour toute réclamation qui pourrait survenir.

3 PRIX

Tous nos prix s'entendent Hors Taxes. Ils sont révisibles sans avis préalable.

4 CARACTÉRISTIQUES DES PRODUITS

Nous nous réservons le droit de modifier, remplacer ou supprimer un produit, sans préavis et sans aucune contrepartie, ni indemnité. Les indications de poids et dimensions sont indicatives. Les photos et dessins figurant sur nos catalogues ne sont pas contractuels.

5 PROPRIÉTÉ INTELLECTUELLE

La propriété industrielle et intellectuelle du nom commercial, des logos, marques, brevets et dessins industriels appartiennent exclusivement à Miroir Brot.

L'acheteur s'engage à ne pas altérer, enlever, détruire, cacher quelque logo, marquage ou quelque signe distinctif d'un de nos produits.

6 RÉSERVE DE PROPRIÉTÉ

La marchandise reste la propriété de MIROIR BROT jusqu'au paiement complet de la facture.

7 TRANSPORT ASSURANCE

Toute situation de perte ou dommage lors du transport de la marchandise sera gérée entre le client et le transporteur.

Il appartient au client de faire les vérifications nécessaires lors de la réception de la marchandise et en cas de dommages, d'effectuer des réserves auprès du transporteur.

8 RÈGLEMENT

Nos factures sont payables au comptant. Il n'est pas appliqué d'escompte. Toute dérogation à cette condition doit faire l'objet d'un accord préalable.

En cas de retard de paiement, des intérêts de retard fixés à une

fois et demie le taux d'intérêt légal, courent de plein droit à partir de la date de règlement indiquée sur la facture. Le défaut de paiement d'une facture rend immédiatement exigible le paiement de toutes les factures restant dues.

En cas de contestation, le Tribunal de Commerce de Paris sera seul compétent.

9 GARANTIE

La garantie fabricant est de 12 mois à partir de la réception de commande par le client.

Miroir BROT garantit que les produits livrés sont exempts de défauts et conformes à la description.

Des dommages résultants d'un usage impropre ou de manipulation non-conforme à la destination du produit ne sont pas couverts par la garantie. Afin de conserver la haute qualité du produit, une notice d'emploi est jointe à chaque envoi. Toute intervention sur le produit lui-même (démontage ou modification) entraîne la perte de la garantie. En cas de dommage apparaissant à l'ouverture de l'emballage, nous vous demandons de contacter nos services par téléphone +33 (0)1 42 08 14 90 ou par mail (miroir@brot.com)

1 GENERAL SALES CONDITIONS

Ordering implies acceptance of all General Terms and Conditions of Sales.

2 IMPORTANT

A Letter of Acknowledgment is drawn up by Miroir Brot including all details of the client's order. We ask our clients to kindly verify this Letter of Acknowledgment. This Letter of Acknowledgment must be returned to Miroir Brot including your company stamp, your signature and the mention "APPROVED". Once you have confirmed your agreement, no return will be accepted, unless agreed by Miroir Brot for major reasons involving our own responsibility.

3 PRICES

Our prices are free of tax. They are subject to modification without previous notice.

4 PRODUCT CHARACTERISTICS

Miroir Brot can modify, replace or cancel a product, without notice, compensation or indemnity. Weight, dimensions, photographs and drawings on our catalogues are indicative and cannot be guaranteed by contract.

5 INTELLECTUAL PROPERTY

The industrial and intellectual property of the commercial name, all logos, trademarks, patents and drawings, are Miroir Brot's exclusive property. The purchaser agrees not to alter, remove, destroy or hide any logo, mark or distinctive sign on any of our products.

6 TITLE RETENTION CLAUSE

The goods remain Miroir Brot's property until full payment of the invoice.

7 FREIGHT INSURANCE

Any loss or damage that occurs during the transportation is a matter between the purchaser and the freight forwarder. All products must be inspected immediately upon delivery by the purchaser, who must file a claim to the freight forwarder.

8 CONDITIONS OF PAYMENT

Orders must be paid in full prior to shipping. All exceptions to above must have a written consent by Miroir Brot.

In case of late payment, interest rates will be charged at a rate equivalent to One and half % (1.50 %) of the legal interest rate. This penalty will be considered starting at the date of payment

indicated on the invoice.

Failure to pay one invoice will result in immediate due payment of all pending invoices.

In case of contest, all actions shall be brought in the Tribunal de Commerce de Paris (France) that shall be considered as the only competent.

9 WARRANTY

Manufacturer Warranty period starts at receipt of the order by the customer for 12 (twelve) months.

Miroir Brot warrants that the products delivered hereunder will be free from defect in material and workmanship and will be of the kind described in the order.

Damages that results from improper usage or careless handling shall not be covered by the warranty. In order to maintain the high quality of our product, a user guide is joined to each mirror. Any maintenance on the product (dismantling or modification) excludes warranty coverage.

If hidden damage is found when opening the package, please contact our services by email (miroir@brot.com) or phone (+33 1 42 08 48 08 or +33 1 42 08 14 90).

a
ARPIN
DEPUIS 1826

99 rue du faubourg du
temple 75010 Paris – France
miroir@brot.com
www.miroirbrot.fr